
Aandachtspunten van wijkbewoners in de Stokhasselt

De SP heeft zaterdag 13 juni een wijkbezoek aan de Stokhasselt afgelegd. Behalve dat er met veel 
wijkbewoners is gesproken aan de deur en op straat, zijn ook de eerder verspreide wijkenquêtes 
opgehaald. Op grond van alle gesprekken en de uitkomst van de enquêtes heeft de SP-fractie enkele 
vragen aan het college.

Bijna een kwart van de Stokhasseltbewoners die met de SP hebben gesproken of die de enquête 
hebben ingeleverd, geeft aan zich onveilig te voelen in de wijk. Dat gevoel wordt vooral veroorzaakt 
door overlast van hangjongeren, met name op en rond het Verdiplein. Ook criminaliteit in het 
algemeen wordt erg vaak genoemd als oorzaak van het gevoel van onveiligheid. Veel bewoners 
spreken verder van te weinig politiecontrole. Dit is overigens uiteraard bepaald geen nieuws: Het is 
de SP bekend dat de gemeente al jaren aandacht heeft voor deze problematiek. Maar die aandacht 
heeft de problemen vooralsnog niet opgelost.

1. Welke repressieve en preventieve maatregelen worden momenteel door de gemeente 
genomen om zowel de reële veiligheid in de Stokhasselt als de veiligheidsbeleving van 
wijkbewoners te vergroten?

2. Zijn deze maatregelen in uw ogen voldoende of zou er idealiter meer gedaan moeten 
worden?

3. Indien het antwoord op de laatste vraag ja is, wat is er dan de oorzaak van dat niet alles 
wordt gedaan wat mogelijk is?

4. Gaat u in overleg met de politie om te bezien of meer en frequentere politiecontrole mogelijk 
is, met name op en rond het Verdiplein?

5. Bent u bereid om in samenspraak met de Twern, eventueel het Sportbedrijf, wijkbewoners, 
ouders, de wijkraad, winkeliers, jongeren en andere betrokkenen op korte termijn te 
onderzoeken welke oplossingen en alternatieven er mogelijk zijn voor het ’s avonds en ’s 
nachts rondhangen op en rond het Verdiplein en elders in de wijk?

Andere problemen die door een groot deel van de respondenten worden aangegeven, betreffen de 
afwezigheid van een hondenlosloopveld en speelvoorzieningen. De wijk mag een stuk 
kindvriendelijker volgens veel bewoners.

6. Bent u bereid om op korte termijn de mogelijkheid te onderzoeken van een 
hondenlosloopveld in de Stokhasselt?

7. Bent u bereid om op korte termijn met wijkbewoners in gesprek te gaan over de door hen 
gewenste uitbreiding van speelvoorzieningen?

8. Zo ja, bent u dan ook bereid om de gewenste uitbreiding waar enigszins mogelijk en binnen 
een redelijke termijn te realiseren?

Opmerkelijk vaak vernam de SP ook dat er een gebrek aan huisartsen is in de wijk (er zou sprake zijn 
van een patiëntenstop bij de hier gevestigde artsen).

9. Bent u bereid om de vestiging van meer huisartsen in de Stokhasselt te bevorderen en faciliteren?

Maar liefst 84% van de respondenten geeft aan dat ze blij zijn met de voorgenomen opknapbeurt van 
de kinderboerderij in het Midden-Brabantpark, en dat ze die zeker met (klein-)kinderen zullen 
bezoeken. Wel vraagt men dan om meer toezicht op de kinderboerderij om vernielingen tegen te 
gaan. Ook wordt er om meer dieren gevraagd.

9. Bent u bereid om bij de renovatieplannen voor de kinderboerderij ook een plan voor meer 
toezicht en meer dieren te betrekken?
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Een andere duidelijke uitkomst van het wijkbezoek is het grote aantal mensen (autochtoon én 
allochtoon) dat aangeeft een evenwichtigere mix van autochtone en allochtone wijkbewoners te 
willen: Zij vinden de concentratie allochtone bewoners te groot. Tegelijk vindt een bijna even 
groot aantal respondenten aan een mix van autochtone en allochtone bewoners juist positief te 
vinden in de wijk. Blijkbaar gaat het om het evenwicht of gebrek daaraan, niet om het samenleven 
met veel culturen in de wijk op zich.

10. Bent u zich bewust van de scheve verhoudingen in de aantallen autochtone en 
migrantenbewoners in de Stokhasselt?

11. Zo ja, welke maatregelen neemt u om een nog verdere scheefgroei tegen te gaan?
12. Welke maatregelen neemt u samen met de Twern en wijkbewoners om te bevorderen dat 

wijkbewoners in plaats van naast elkaar mét elkaar kunnen en willen wonen, werken en naar 
school kunnen gaan?

Met vriendelijke groet,

Namens de SP-fractie,
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